



Bestyrelsesmøde 20. juli 2021 (OHR).

Referat

Udarbejdet af: Tommy Reenberg

Bestyrelsesmedlemmer og suppleanter

Lisbeth Mortensen	Formand
Lone Nielsen	Næstformand
Merethe Andersen	Kasserer
Tommy Reenberg	Sekretær/Referent
Tina Kaspersen	Bestyrelsesmedlem

Udsendt til:

Beth1005.lm@gmail.com
lonehenrik@mail.dk
merete@askilte.onmicrosoft.com

Sygefravær

tinakaspersen@live.dk

Cille Madsen	1. Suppleant
Marc Kaspersen	2. Suppleant

Zylfo-bille@hotmail.com
marckaspersen@live.dk

Udeblevet
Afbud

Godkendt kopi til web-master: Tina Meyer Hansen

friisenberg@mail123.dk

1: Godkendelse af dagsorden.

Godkendt.

2: Godkendelse af mødereferat(er) sidste møde(r).

Godkendt.

3: Nyt fra formanden.

Formanden sygemeldt / intet til referat.

4: Opfølgningspunkter fra sidste bestyrelsesmøde.

4.1: Gennemgang og opdatering af bestyrelsens interne arbejdsrapport.
Intet nyt.

4.2: Status OHR Regnskab og Budget 2020/2021 v/kassereren.
Regnskab følger i det store og hele budget.

4.3: Corona situationen / Anledning til ændring i retningslinjer ?
Nuværende retningslinjer fastholdes.

4.4: D4 Horseshow / Opfølgning på stævnet.
Endeligt regnskab foreligger ikke endnu men der forventes ikke noget overskud.

4.5: DRF ændring af certificering (jf mail fra Lisbeth).
Udskydes pga Lisbeths sygemelding.

4.6: OHR Facebook side (Tommy når ikke af have retningslinjer klar).
Udskydes til næste møde.



4.7: Opfølgning på møde med byggeudvalg.

Bestyrelsen afventer tilbagemelding fra byggeudvalget omkring byggeomkostninger, finansiering samt drift med henblik på en præsentation på førstkommende generalforsamling.

Byggeudvalget opfordres til at fremsende tidligere og kommende mødereferater til bestyrelsen.

4.8: Besøg af udviklingskonsulenten fra DRF / Lone.

Lone forsøger at få konsulenten til at deltage på bestyrelsesmødet i efteråret.

4.9: Deltagelse i folkemøde 28. august / Lone.

Der er interessante debatforum om adgang til naturen, se mere på <https://www.facebook.com/folkiodsherred/>
Bestyrelse og medlemmer opfordres til at deltage.

4.10: Udvikling af ungdomsaktiviteterne i OHR / Opmærksomhedspunkt.

Merethe aftaler med Lisbeth om at kontakte Miniudvalget vedr. Corona hjælpepakke.

4.11: Ansøgning om tillægsbevilling fra springudvalget til yderligere springmateriale.

Bestyrelsesmødet indledtes med et møde med springudvalg med deltagelse af Tina Rossner Nielsen / Malene Møller Magnusson.

- Udvalget sender regnskab samt kopi af TD rapport fra D4 til bestyrelsen.
- Udvalgets indkøb af springmateriale skal holdes indenfor den bevilligede ramme på 10.000,- kr.
- Bestyrelsen opfordre udvalget til at søge sponsorer dedikeret til springmateriale.
- Hjælperproblemet blev drøftet og bestyrelsen opfordrede udvalget til at afholde medlemsmøde for springryttere og/eller indstille medlemsforslag til generalforsamlingen.

4.12: Punkter fra Islænderudvalget:

- Tilbud på beplantning af skråningen mellem ovalbanen og græsbanen / næste møde.
- Status højtaleranlæg til ovalbanen mhp. stævnet i september / er indkøbt.
- Tilsåning af arealet indenfor ovalbanen, er græs den rigtige løsning ift vedligehold ? / Næste møde.

4.13: Udbud af DRF mesterskaber (mail fra Lisbeth)

Efter aftale med dressurudvalget afstår OHR fra at søge.

4.14: Medlemshenvendelse vedr. hjælpere i klubben (mail 7/7)

Se punkt 4.11

5: Nye punkter til behandling

Bookingkalender - Aktivitetskalender / På hold til efter sommerferien

6: Eventuelt

Dressurudvalget meddeler at bane 2 er lukket pga reparation.

Forslag fra Lone om indkøb af skovle til dressurbanerne mhp løbende afretning af hovslag efter brug.

- Lone køber.

7: Næste møde.

Næste ordinære mødedato tirsdag d. 7. september kl. 19.00 på OHR.

Evt kortvarigt TEAMS møde frem til ordinært møde hvis behov.



Bestyrelsens underskrift.

Lisbeth Mortensen

Tina Kaspersen

Lone Nielsen

Merethe Andersen

Tommy Reenberg



**Bestyrelsesmøde 20. juli 2021 (OHR).
Dagsorden**

Udarbejdet af: Tommy Reenberg

Bestyrelsesmedlemmer og suppleanter

Lisbeth Mortensen	Formand
Lone Nielsen	Næstformand
Merethe Andersen	Kasserer
Tommy Reenberg	Sekretær/Referent
Tina Kaspersen	Bestyrelsesmedlem
Cille Madsen	1. Suppleant
Marc Kaspersen	2. Suppleant

Udsendt til:

Beth1005.lm@gmail.com
lonehenrik@mail.dk
merete@askilte.onmicrosoft.com
tinakaspersen@live.dk
Zylfo-bille@hotmail.com
marckaspersen@live.dk

1: Godkendelse af dagsorden.

2: Godkendelse af mødereferat(er) sidste møde(r).

3: Nyt fra formanden.

4: Opfølgningspunkter fra sidste bestyrelsesmøde.

- 4.1: Gennemgang og opdatering af bestyrelsens interne arbejdsplaner.
- 4.2: Status OHR Regnskab og Budget 2020/2021 v/kassereren.
- 4.3: Corona situationen / Anledning til ændring i retningslinjer ?
- 4.4: D4 Horseshow / Opfølgning på stævnet.
- 4.5: DRF ændring af certificering (jf mail fra Lisbeth).
- 4.6: OHR Facebook side (Tommy når ikke af have retningslinjer klar).
- 4.7: Opfølgning på møde med byggeudvalg.
- 4.8: Besøg af udviklingskonsulenten fra DRF / Lone.
- 4.9: Deltagelse i folkemøde 28. august / Lone.
Herunder drøftelse med kommune om normalt medlemstilskud til ridesport.
- 4.10: Udvikling af ungdomsaktiviteterne i OHR / Opmærksomhedspunkt.



4.11: Ansøgning om tillægsbevilling fra springudvalget til yderligere springmateriale.
Lisbeth`s tilbagemelding til udvalget.

4.12: Punkter fra Islænderudvalget:

- Tilbud på beplantning af skrånningen mellem ovalbanen og græsbanen.
- Status højtaleranlæg til ovalbanen mhp. stævnet i september.
- Tilsåning af arealet indenfor ovalbanen, er græs den rigtige løsning ift vedligehold ?

4.13: Udbud af DRF mesterskaber (mail fra Lisbeth)

4.14: Medlems henvendelse vedr. hjælpere i klubben (mail 7/7)

5: Nye punkter til behandling

Bookingkalender - Aktivitetskalender / På hold til efter sommerferien

6: Eventuelt

7: Næste møde.

Næste ordinære mødedato tirsdag d. 7. september kl. 19.00 på OHR.